8天 5晚 奥地利,列支敦斯登 & 瑞士

FOUR SEASONS | 四季 HOLIDAYS | 旅游

维也纳/梅尔克/萨尔茨堡/因斯布鲁克/瓦杜兹/卢塞恩

Tour Code: 8SEVZ







精简行程



吉隆坡-维也纳(13小时++)(机上用餐)

第二天

维也纳

(晚餐)

- 潘多夫名品奥特莱斯
- 美泉宮 (拍照) *推荐自费项目:
 - 美泉宫 (包含: 音频指南) 成人- €18 / 小孩- €12

第三天

维也纳 - 梅尔克(87公里1小时30分钟) - 萨尔茨堡(212公里2小时30分钟)(早餐)

- 丽城花园 (路途经过)
- 维也纳歌剧院(路途经过)
- 议会大厦(路途经过)
- 霍夫堡宮(路途经过)
- 市政厅(路途经过)
- 玛丽亚特蕾莎广场 (拍照)
- 克恩滕大街 (逛街)
- 斯蒂芬大教堂 (步行游览)
- 阿格斯泰因城堡 (路途经过)

第四天

萨尔茨堡

(早餐)

- 米拉贝尔花园 (步行游览)
- 萨尔茨堡主教宮(拍照)
- 莫扎特的出生地(拍照)
- 莫扎特广场 (步行游览)
- 萨尔茨堡大教堂(拍照)
- 洗马池 (拍照)
- 粮食街(逛街)
- 萨尔茨堡要塞(路途经过) *推荐自费项目:

莫扎特出生地: 成人-€11 / 小孩 - €4

第五天

萨尔茨堡 - 因斯布鲁克 (187公里 2小时30 分钟) - 瓦杜兹 (172公里 2小时40分钟)

(早餐)

- 黄金屋顶(拍照)
- 亚纳柱(拍照)
- 凯旋门(拍照)
- 列支敦斯登游客中心(逛街)
- Städtle街 (步行游览)
- 瓦杜兹城堡(路途经过)













语产

文化

家庭

风景

休闲

购物

奥地利 ~ 维也纳

- 潘多夫名品奥特莱斯中心 位于奥地利、匈牙利和斯洛伐克的交界处,距维也纳市区及机场都仅需30分钟车程。 中心充满活力的、色彩艳丽的建筑沿袭了当地布尔根兰式的建筑风格,充满特色的餐厅、酒吧及儿童游乐场,加上四周秀丽的景色,都使这里成为时尚消费者的完美选择。崭新的购物广场上拥有超过200多个品牌的顶级设计名品店,每年都在不断拓展,吸纳更多设计师大牌进驻。这里全年提供30%-70%的折扣,品牌包括:Armani,Burberry,Bally,Furla,Gucci,Karl Lagerfeld,Moncler,Nike,Timberland,Tommy Hilfiger 和 Zegna等。
- 美泉宫-是皇家的昔日夏宫,是欧洲最美丽的巴洛克宫殿之一。哈布斯堡家族大多时间居住在这里多不胜数的房间内,还有很多接待大厅。 美泉宫因它重要的历史意义、无与伦比的建筑和富丽堂皇的装饰而被联合国教科文组织列为世界文化遗产。
- **霍夫堡宫殿** 是位于奥地利首都维也纳的宫殿建筑。霍夫堡宫殿曾经是哈布斯堡 王朝奥匈帝国皇帝冬宫。今日的霍夫堡宫殿是奥地利的总统官邸所在地。
- **维也纳市政厅** 为哥特式风格,是维也纳市长和市议会的驻地。修建于1872年 到1883年。塔楼顶部的市政厅铁人,是维也纳的标志之一。
- 玛丽亚·特蕾西亚广场 是维也纳的一个大型广场,毗邻该市的环形中心大道内环路,以及博物馆区(现代艺术博物馆,位于昔日皇家马厩)。广场的两面是两幢相同的建筑物:自然史博物馆和艺术史博物馆。这两座建筑物完全相同,只是前面的雕塑有所区别。
- 克恩滕大街 是奥地利首都维也纳中心区的一条著名购物街,北起斯蒂芬广场, 南经戒指路口的维也纳国家歌剧院到卡尔广场。这条街最初见于记载是在1257 年,因为这是通往南方的克恩滕的重要商路。

奥地利~萨尔茨堡

- 萨尔茨堡 是奥地利第四大城市,建筑风格以巴洛克为主,是现今奥地利管辖地域内历史最悠久的城市。萨尔茨堡是音乐天才莫扎特的出生地,也是电影《音乐之声》的拍摄地。萨尔茨堡老城在1996年被联合国教科文组织列入世界遗产名录。
- 米拉贝尔宫 是一幢白楼,这里曾经是沃尔夫·迪特里希为自己的情人莎乐美建造一座宫殿。这座晚期文艺复兴风格的宫殿最大的特点是它的楼梯,楼梯的回旋扶手上有22个快乐的小天使滑上滑下,淘气地赤裸着小身子。楼梯通向一间大理石的房间,如今这里的大理石大厅已经成为了世界上最美丽最浪漫的婚礼大厅之一。米拉贝尔宫殿和花园,曾是电影《音乐之声》的外景地之一。
- **莫扎特出生地** 是音乐家莫扎特的出生之地,位于奥地利城市萨尔斯堡。在 1747年至1773年期间,莫扎特一家住在这座建筑的三楼。莫扎特于1756年1月 27日出生在这里。现在这座建筑由莫扎特基金会所有,是一座博物馆。



第六天

瓦杜茲 - 卢塞恩 (131公里2小时)

(早餐)

- 狮子纪念碑(拍照)
- 卡贝尔廊桥和八角型水塔 (拍照)
- 老城区(自由活动)
 - *推荐自费项目:
 - -铁力雪山: 成人- CHF100 / 小孩 CHF 80

第七天

卢塞恩 - 苏黎世 (53公里1小时) -**吉隆坡**(13小时30分) (早餐/机上用餐)

自由活动

第八天

抵达吉隆坡

- ✓ 潘多夫名品奥特莱斯
- ✓ 美泉宫及其花园-被列入世界文化遗产
- ✓ 克恩滕大街是维也纳最著名的购物街
- ✓ 米拉贝尔花园 《音乐之声》拍攝場景
- ✓ 黄金屋顶采用镀金铜瓦贴面而成阳台
- ✔ 狮子纪念碑-世界上最著名的古迹之一
- ✓ 卡贝尔廊桥和八角形水塔-欧洲最古老的有顶木桥

x 1晚



标准 3 ★ 级酒店(5晚)

维也纳 x 1晚

萨尔茨堡 x 2晚

x 1晚 瓦杜兹

*房内冷气将视酒店而定

✓ 英格堡



- ✓ 5早餐/1晚餐
- 欧陆式/热早餐
- 西式或中式餐

奥地利 ~ 因斯布鲁克

- 因斯布鲁克 是奥地利蒂罗尔州的首府, 坐落在阿尔卑斯山谷之中, 意为"因河 上的桥。因斯布鲁克是个迷人的小镇,它的观光客居奥地利之冠。市内古建筑 颇多,著名的有菲尔施膝堡、霍夫城堡和宫廷教堂等。远处雪峰与城郊古堡交相 辉映,景色壮丽,交通便利,是奥地利的旅游与冬季运动胜地。
- 黄金屋顶 建于1500年,属晚期哥特式风格的建筑,是为了纪念马克西米连一 世订婚而建造的黄金屋顶,以便在这里就能观赏到广场上的比赛和戏剧表演。精 美的黄金屋顶也成为因斯布鲁克的著名象征。
- 亚纳柱 位于玛利亚特瑞萨大街南段的一根很漂亮的柱子,是任何游客前往因斯 布鲁克的必看地标.据说是为了用来庆祝在西班牙王位继承战争中蒂罗尔赶走巴 伐利亚军队.柱子顶上是圣母玛利亚的塑像,基座上四个方位是四个圣人的塑像。
- 凯旋门 位于在玛利亚·特蕾西亚大街的南端, 1765年玛利亚·特蕾西亚女皇于为 庆贺其儿子烈奥波特和西班牙公主玛利亚·露朵维卡婚礼而建造的。凯旋门上的 两块大理石浮雕图案修筑于1774年, 凯旋门的南面是庆祝年轻夫妇婚姻的图案, 而北侧是悼念皇帝死亡的图案。

列支敦斯登

- 列支敦斯登 欧洲中部的内陆国,位在瑞士与奥地利两国间,坐落于欧洲阿尔卑 斯山地的莱茵河谷。由 Liechten 和 Stein 两个德语构成,就是「发光的石头」 的意思。瓦杜兹是列支敦斯登的首都,占地仅160平方公里,国土虽小,却是世 界上最大的邮票输出国,拥有「邮票王国」的美誉。
- 瓦杜茲城堡 现在仍是列支敦斯登亲王的官邸,不开放参观,它从邻近的山顶俯 瞰,首都瓦杜兹一览无遗。

瑞士

- 卢塞恩(琉森) 位于瑞士中部,是个湖光山色相互映衬的美丽城市。卢塞恩市 内不乏文艺复兴时期及巴罗克式的建筑物及喷水池。琉森市旧城区有三个著名的 旅游点,卡佩尔木桥和八角水塔,狮子纪念碑和奇妙的穆赛格城墙。探索瑞士海 拔10000英尺的铁力士雪山,坐落在英格堡小镇。
- 狮子纪念碑 是世界最有名的雕像之一,1821年由丹麦雕塑家雕刻在天然岩石 上。这头长10米、高3米多的雄狮雕像是为了纪念1792年8月10日,为保护巴黎 杜乐丽宫中的路易十六家族的安全,全部战死的786名瑞士雇佣兵,雕像下方有 文字描述了此事件的经过。
- 卡贝尔廊桥和八角型水塔 卡佩尔的德语意思为 "小教堂"。因桥头不远有圣 彼得教堂,因而得名"教堂桥"。卡贝尔廊桥是欧洲最古老的木制廊桥,始建 于1333年, 桥长约为200米, 是卢塞恩的重要标志。廊桥顶部每隔几米就有一幅 彩画,每幅画的内容多为卢塞恩的历史风貌和琉森历史英雄人物的故事。现存的 卡贝尔廊桥是火灾后修复的。
- 卢塞恩 老城区有有中世纪的建筑,古老狭窄的街道和广场,到处是令人驻足的 商店、文艺复兴时期及巴罗克式的建筑物及喷水池。广场均以鹅卵石铺砌,人字 形的小屋,墙上是五颜六色的花草彩绘,清新而美丽。沿河及湖边漫步,一路都 可见到一座斜跨在河面上的木制廊桥--卡贝尔廊桥。

旅游资讯



货币:

奥地利 : 欧元 (EUR) 列支敦斯登:瑞士法郎 (CHF)

: 瑞士法郎 (CHF) 瑞士



信用卡:

致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 *许多信用卡在欧洲通行



货币兑换率:

1欧元 : 4.90令吉 1 瑞士法郎 : 4.20令吉



拨号代码:

维也纳 (奥地利) : +431 萨尔茨堡(奥地利) : + 43 662 瓦杜兹 (列支敦斯登) : + 423 卢塞恩 (瑞士) : + 41 41 英格堡 (瑞士) : +41 41



电压:

伏特: 230 Volts 频率: 50Hz



插头:

两个圆脚头 *请自带多功能插座



时差:

(4月-9月):

标准时差慢马来西亚6小时

(10月-3月):

标准时差慢马来西亚7小时



行李托运:

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李 不超过20公斤



气候:

春季

3月 - 5月 10°C-25°C 夏季

6月 - 8月 28°C-37°C 秋季

9月 - 11月 8°C-20°C 冬季

12月-2月 -5°C- 11°C



飞机型号:



A330



A380



Boeing 777

团费: 机场税及燃油的 机场税及燃油的 旅行社代收费:	炒加费 :
小弗· 統行社代析弗	
签证: 旅行保险:	
总数:	



Operated By **FOUR SEASONS HOLIDAYS** Travel Agent:

8 DAYS 5 NIGHTS **AUSTRIA, LIECHTENSTEIN & SWITZERLAND**



VIENNA / MELK / SALZBURG / INNSBRUCK / VADUZ / LUCERNE

Tour Code: 8SEVZ



















HERITAGE

CULTURE

FAMILY

SCENIC

LEISURE

SHOPPING

D1 KUALA LUMPUR – VIENNA (13H++)

D2 VIENNA

(D)

(B)

(MOB)

- Parndoft McArthurGlen Designer Outlet
- Schonbrunn Palace (Photo Stop)
 *Recommended Optional Tours/Entrance Fees
 -Schönbrunn Palace, Imperial Tour, Audio Guide
 Adult €18 / Child €12
- VIENNA MELK (87KM 1H30M) SALZBURG (212KM 2H30M)
 - Belvedere Garden (Drive Pass)
 - Vienna State of Opera(Drive Pass)
 - Parliament (Drive Pass)
 - Hofburg Palace (Drive Pass)
 - Rathaus (Town Hall) (Drive Pass)
 - Maria Theressa Square (Photo Stop)
 - Kärntner Straße (Shopping Stop)
 - Stephen Cathedral (Walking Orientation)
 - The Ruins of Aggstein Castle, Melk (Drive Pass)
- D4 SALZBURG
 - Mirabell Garden (Walking Orientation)
 - Salzburg Residenz (Photo Stop)
 - Mozart`s Birthplace (Photo Stop)
 - Mozart's Square (Walking Orientation)
 - Salzburg Cathedral (Photo Stop)
 - The Horse Pond (Photo Stop)
 - Getreidegasse Shopping Street (Shopping Stop)
 - Hohensalzburg Fortress (Drive Pass)
 *Recommended Optional Tours/Entrance Fees:- Mozart's Birthplace: Adult €11 / Child €4
- D5 SALZBURG INNSBRUCK (187KM ,2H 30M) VADUZ (172KM 2H40M) (B)
 - The Golden Roof (Photo Stop)
 - Saint of St Anne's Column (Photo Stop)
 - Triumphal Arch (Photo Stop)
 - Liechtenstein Center (Shopping Stop)
 - Das Städtle (Walking Orientation)
 - Vaduz Castle (Drive Pass)

AUSTRIA ~ VIENNA

- Designer Outlet Parndorf is conveniently located for easy access from Vienna, Bratislava and Budapest. Drive from Vienna in 30 minutes, Bratislava in 25 minutes and Budapest in 90 minutes. Find your favourite designer brands at up to 70% off all year round. The beautiful setting is inspired by traditional Austrian architecture and, with cafes and restaurants, children's play area, free parking and more than 160 boutiques. From iconic fashion brands like Prada, Armani, Bally and Gucci to sporting labels, like Nike and Adidas, and high-street favourites, like Guess, Diesel and Desigual.
- Schönbrunn Palace is a former imperial summer residence located in Vienna, Austria. The 1,441-room Baroque palace is one of the most important architectural, cultural and historical monuments in the country. Since the mid-1950s it has been a major tourist attraction.
- Hofburg Palace is the former imperial palace in the centre of Vienna.
 Part of the palace forms the official residence and workplace of the President of Austria. It was the principal imperial winter residence.
- Rathaus The Rathaus (Town Hall) is a building in Vienna which serves
 as the seat both of the mayor and city council of the city of Vienna. The
 town hall also serves, in personal union, as Governor and Assembly
 (Landtag) of the State of Vienna, a state with the Austrian federal system.
- Maria-Theresien-Platz is a large public square in Vienna, Austria, that joins the Ringstraße with the Museumsquartier, a museum of modern arts located in the former Imperial Stables. Facing each other from the sides of the square are two near identical buildings, the Naturhistorisches Museum (Natural History Museum) and the Kunsthistorisches Museum (Art History Museum).[1] The buildings are near identical, except for the statuary on their façades.
- Kärntner Straße is the most famous shopping street in central Vienna.
 It runs from the Stephansplatz out to the Wiener Staatsoper at Karlsplatz on the Ringstraße.

AUSTRIA ~ SALZBURG

- Salzburg An opportunity for those who have little time to follow the main events in Salzburg's history to see as many highlights of the city, where Mozart was born and the 'Sound of Music' was filmed.
- Mirabell Palace is a historical building in the city of Salzburg, Austria. The palace with its gardens is a listed cultural heritage monument and part of the Historic Centre of the City of Salzburg UNESCO World Heritage Site. An opportunity for those who have little time to follow the main events in Salzburg's history to see as many highlights of the city, where Mozart was born and the 'Sound of Music' was filmed, as possible.
- Mozart's Birthplace was the birthplace of Wolfgang Amadeus Mozart at No. 9 Getreidegasse in Salzburg, Austria. The Mozart family resided on the third floor from 1747 to 1773; Mozart himself was born here on 27 January 1756.



VADUZ – LUCERNE (131KM 2H)

(B)

- Lion Monument (Photo Stop)
- Wooden Chapel Bridge (Photo Stop)

-Mt. Titlis: Adult- CHF100 / Child - CHF 80

Old Town (Free & Easy)

*Recommended Optional Tours/Entrance Fees

LUCERNE – ZURICH (53KM 1H) – KUALA LUMPUR (13H30M) (B/MOB)

Free at Leisure Until Departure

D8 ARRIVAL KUALA LUMPUR

- $\bigstar \bigstar \bigstar \bigstar \bigstar$
- ✓ Shopping at Parndoft McArthurGlen Designer Outlet
- ✓ Visit the Imperial Summer Residence –
 Schonbrunn Palace
- ✓ Vienna Famous Shopping Street Kärntner Straße
- ✓ Mirabell Garden The Sound of Music were filmed here
- ✓ The Golden Roof Innsbruck's Sparkling
 Golden Landmark
- ✓ Lion Monument One of the World's Most Famous Monuments
- ✓ Lucerne Chapel Bridge is the Town's Landmark



Standard 3 Hotel (5 Nights)

✓ Vienna
X 1 Night
✓ Salzburg
X 2 Nights
✓ Vaduz
X 1 Night

✓ Engelberg

** Air conditioner in hotel room subject to hotel availability

X 1 Night



- ✓ 5 Breakfast / 1 Dinner
- ✓ Continental / Hot Breakfast
- ✓ Western Meal or Chinese Meal

AUSTRIA ~ INNSBRUCK

- Innsbruck capital of Austria's western state of Tyrol, is a city in the Alps that's long been a destination for winter sports. Innsbruck is also known for its Imperial and modern architecture.
- The Golden Roof Emperor Maximilian I's splendid alcove balcony, bore witness to jousting tournaments. Lavish celebrations were held at the Imperial Palace. Ambras Castle became a magnificent feature above the city.
- St. Anna's Column is a must-see landmark for any visitor's trip to Innsbruck of the statue is surrounded by statues of Saints George, Ann, Kassian and Vigilus
- Triumphal Arch is one of Austria's treasured gems. Built in 1765, it is surrounded by sleepy mountains and historic charm in Innsbruck, Austria. Though Innsbruck has that old town charm, the Triumphpforte is very grand.

LIECHTENSTEIN

- Liechtenstein Capital of Vaduz is a German-speaking, 25km-long principality between Austria and Switzerland. It's known for its tiny but wealthy medieval castles, alpine landscapes and villages linked by a network of trails.
- Vaduz Castle is the palace and official residence of the Prince of Liechtenstein. The castle gave its name to the town of Vaduz, the capital of Liechtenstein, which it overlooks from an adjacent hilltop

SWITZERLAND

- Lucerne is a beautiful small city in the heartland of Switzerland, across the lake from Altdorf, where legend has it William Tell shot an apple off of his son's head. In addition to being a fine place to visit in and of itself Lucerne is a great base from which to explore famous Swiss sites such as Mount Titlis and the Rütli Meadow.
- The Lion Monument or the Lion of Lucerne, is a rock relief in Lucerne, Switzerland, designed by Bertel Thorvaldsen and hewn in 1820–21 by Lukas Ahorn.
- The Kapellbrücke (literally, Chapel Bridge) is a covered wooden footbridge spanning diagonally across the Reuss in the city of Lucerne in central Switzerland.
- Old Town one of the main reasons that Lucerne attracts so many travelers is its small but remarkably preserved old town. You can get lost (for a few minutes anyhow) in its maze of streets, passages, and squares, admiring the many and varied murals painted on what seems like every other building. A nice short walk on the Museggmauer starts at the Schirmer-Turm, walk up the road near Jazzkantine, open only at daytime.

GENERAL INFORMATION



Currency:

Austria : Euro (EUR)
Liechtenstein : Swiss Franc (CHF)
Switzerland : Swiss Franc (CHF)



Credit Card:

Call credit card centre to extend your credit card limit.

*Credit cards are used widely in Europe



Exchange Rate:

1 EUR : RM4.90 1 CHF : RM4.20



Dial Code:

Vienna (Austria) : + 43 1
Salzburg (Austria) : + 43 662
Vaduz (Lietchtenstein) : + 423
Lucerne (Switzerland) : + 41 41
Engelberg (Switzerland) : + 41 41



Voltage:

Voltage : 230 Volts Frequency : 50 Hz



Power Socket:

Power socket, 2 round pin plugs *Please bring universal electric plug adapter



Time Different:

(Apr-Sep):

Approximately 6 Hours Behind Malaysia (Oct-Mar):

Approximately 7 Hours Behind Malaysia



Luggage Allowance:

Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kgs and a hand carry bag not more than 7kgs.



Weather:

Spring
Mar - May
10°C- 25°C

Summer

Jun - Aug 28°C- 37°C Autumn

Sep - Nov 8°C- 20°C Winter

Dec - Feb -5°C- 11°C



Aircraft Type:



A330



A380

- Emirates (a.)

Boeing 777

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge: Agent Collection Fee: Visa: Travel Insurance: TOTAL:	Departure Date:	Flight:	
Visa: Travel Insurance:	Tour Fare:	Airport Tax & Fuel Surcha	rge:
	Tipping:	Agent Collection Fee:	
TOTAL:	Visa:	Travel Insurance:	
		TOTAL:	



Operated By
FOUR SEASONS HOLIDAYS

Travel Agent: